
zennik
Kiemelés

zennik
Kiemelés



Tisztelt Szervezés, tisztelt Képviselőtársak. 

  

A pályázattal kapcsolatban ugyanazt tudom elmondani, amit annak idején, a júniusban kiírt 

pályázatot követően. 

Pomázon gyakorlatilag a rendszerváltás óta közszolgálati TV működött. Közszolgálati TV -t 

támogatta az önkormányzat. Az önkormányzati támogatás mellett a helyi TV--éppen a 

közszolgálatiság függvényében--időről időre pályázati pénzeket nyert a államtól. Így tudott a 

Pomáz TV( Erményi stúdió) is 28 évig ezen a magas színvonalon, több kollégával, akár 

egyszerre több helyszínen is működni. A közszolgálati tévézést az elmúlt csaknem harminc 

évben minden eddigi városvezető elfogadta. 

  

Ez a pályázati kiírás többé nem közszolgálati. Ez egy kézi irányítású helyi TV, amelynek a 

műsorgyártási programját a megrendelő-- ez esetben a polgármester vagy az általa kijelölt 

személy--hagyja jóvá. 

A tervezet szerint a megrendelő hagyja jóvá a készítendő interjúk alanyait és témáit is. A 

helyszíneket, a műsorokat. 

Az elkészített műsorokat--amelyek önkormányzat tulajdonába kerülnek----csak a megrendelő 

előzetes hozzájárulásával hozhatja nyilvánosságra a gyártó. Tehát ha elkészült is a műsor, 

adásba hozatalához szükséges a megrendelő engedélye. 

  

Innentől fogva mondjuk egy ellenzéki képviselő helyi médiában történő megszólalása csak a 

műsort megrendelő önkormányzat előzetes hozzájárulásával engedélyezett. A hely tévét pedig 

többé nem kötelezi a közszolgálatiságban eddig biztosított arányok betartása. 

  

Ismételten kérem ezeket a pontokat a pályázati kiírásból kivenni, és a közszolgálati 

televíziózást Pomázon--a rendszerváltás óta eltelt évtizedekhez hasonlóan-- megtartani. Úgy 

gondolom, ez alapvető elvárása a helyi tévét figyelemmel kísérő pomázi közösségnek is. 

  

Tisztelettel, Sarkadi Attila  

Önkormányzati képviselő 
 



Kedves Címzettek!  

 

Az ETM1 pályázati kiírás a következő kérdésekre nem ad választ, amelyek a 

szerződéskötéshez szükségesek, vagy nehezíthetik az együttműködést, ha nincsenek már a 

kiíráskor tisztázva: 

- a pályázó felhasználhatja-e saját csatornáján a Pomáz város által megrendelt, kifizetett 

anyagokat? (nem más médiaszolgáltatónak adja át) 

- az új honlapon a pályázó saját, 800 percen túli, azaz amire nem kap finanszírozást, azt az 

anyagát  is közzéteheti-e?  

-  800 percen túli anyag is a városé, ha bemutatásra kerül a honlapon? 

- csak a hónap végére derül ki, hogy összesen hány percet mutatunk be a város oldalán, mi 

van ha a hónapban már 20-ára teljesíti a gyártó a 800 percet, és nem veszi fel az azt követő 

eseményeket? 25-én önt ki a Dera, külön fizetünk a tudósításért?  

- reklám megengedett-e, ha igen, a bevétel kié. milyen arányban? 

- szerzői jogi esetekben kinek kell fizetni pl. a színházi közvetítés, vagy belépődíjas előadás, 

vagy pénzdíjas előadó költségét, ha a városé lesz a készített műsor? 

 

Jó lenne előre gondolkozni azon, hogy 

- mi van akkor, ha nincs pályázó, vagy érvénytelen pályázat érkezik csak? Vásárol-e a város 

azoktól akik pl. felveszik a lakossági fórumot, vagy saját munkatársat bíz meg ezzel a 

feladattal? 

- mi van, ha a Pomáz Tv tovább működik, de más finanszírozásból, vagy eladják a Pomáz tv-t 

egy másik vállalkozónak? 

 

Üdv, 
 












